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Ft, és már 2005 évben költségmegtakarítás jelentkezett.
– Részben személyes munkám eredményeként is, a város megsze-

rezte a termálvíz hasznosítási jogát. Ebbõl a tevékenységbõl több
tízmilliónyi nyereség származik.

– Irányítom azt a tervezõ és pályázatíró elõkészítõ munkát, amely a
geotermikus energia további hasznosításáról szól. Ennek a pályá-
zatnak a megvalósulása eredményeként több tízmillió Ft évi nye-
reség származhat.

– Feladatom volt a városi fürdõ vezetõivel együtt dolgozva a fürdõ
üzemelését, gazdálkodását integrálni a város életébe.

– A III. Lovas Világtalálkozó Szervezõ Bizottság elnökeként dol-
gozhattam. Nagyon szép lovas találkozót rendezett a Körös-szögi
Kht.Fontosnak véltem, hogy az önkormányzati gazdálkodás mi-
nél nagyobb arányban alkalmazkodjon a kor gazdálkodási köve-
telményeihez, az intézményi vezetés struktúra alakuljon át a gaz-
dasági társasági formává, erõsödjön a tulajdonosi szemlélet.

– Támogattam a kistérségi munkaszervezet kialakulását. Ezáltal je-
lentõs többlet pénzügyi forrás érkezett a kistérségbe

– Megszerveztem a Kistérségi Civil Egyeztetõ Fórumot. Lehetõvé
téve, hogy civil szféra kapcsolódjon be a város életébe. 24 Civil-
szervezet tagja a fórumnak.

– Nagy reményekkel vezetem a KÁBÍTÓSZERÜGYI EGYEZTE-
TÕ FÓRUMOT.  Azt reméljük, hogy talán tudunk tenni egy kicsit
gyermekeink unokáikért.

– A gazdasági élet terén vállalkozói alapon szervezõje voltam az elsõ
SZARVASI  EXPÓ-nak amely, lehetõvé tette a vállalkozások szá-
mára a helyi bemutatkozást.

– Személyes sikeremnek is tekintem, hogy Szarvasra telepedett egy
mélyépítõ vállalat, amely munkahelyet teremt, helyi adót fog fi-
zetni több százmilliós árbevétel után.

– Felügyelem a KOMÉP és a Gyermekélelmezési Kht. munkáját.
– Fontosnak tartottam a város kereskedelmi rendszerének fejleszté-

sében való közremûködésemet. (piac, mûszakáruház, festékbolt,
élelmiszer szupermarketek, letelepedését.

A feladatok és az elvégzett munkáról a felsorolás nem teljes. Villa-
nások egy képviselõ egy bizottsági elnök és az alpolgármester mun-
kájáról. Számtalan munkamegbeszélésen véleményemmel, tudásom-
mal formázom a kialakítandó véleményt Számos testvérvárosi, dele-
gációban, vagy a várost érintõ társadalmi, gazdasági tárgyaláson kép-
viselem a várost.

A köszönet
Köszönöm azt, hogy a VII. számú körzet képviselõje és Szarvas

Város alpolgármestere lehettem. Lehetõségem volt a városért dolgozni,
tenni. Az eredmény az Önöké, mert az Önök központi és helyi adó-
pénzeibõl valósul meg mindannyiunk boldogulására. Köszönöm bi-
zalmukat! Köszönettel tartozom képviselõ társaimnak az együttmû-
ködésért, a hivatal dolgozóinak a sok-sok elõkészítõ szakszerû mun-
káért.

Jövõkép
Szeretnék a jövõben is tovább dolgozni a városért, a VII. számú

választókörzetért, Szarvasért, az itt élõ emberekért, a kistérségért.
A feladat a lehetõségek felismerése, megszerzése, és azok jó fel-

használása. A megoldásra váró feladat sok. Azokat mindenki ismeri
és ki-ki különféle sorrendet, állít fel a megvalósulásban Mindenki,
tudja, lakosság, hivatali dolgozó, képviselõ, vagy képviselõ jelölt, pol-
gármester, vagy polgármester jelölt, hogy mit kellene tennie.

A város elkészítette a hosszú távú városrendezési tervét, hogy fo-
gadni tudja a fejlesztési lehetõségeket. Nagyon sok út és városrész
fejlesztési terve van a „fiókban” Az ipari vállalkozások fogadására
napjainkban készül az ipartelepi út, amely lehetõvé teszi az új ipari
vállalkozások befogadását Folyamatban, van a város területén lévõ
állami földek megszerzése, amely bõvíti az idegenfogalmi környezet-
védelmi, ipari beruházások lehetõségét.

Létrehozta a kistérségi munka és önkormányzati döntéshozó szer-
vezetet, ezzel alkalmassá tette magát az Európai Uniós kistérségi pén-
zek befogadására. Egy konkrét fejlesztési program megvalósítása néha
több cikluson átívelõ feladat. Úgy gondolom, a városfejlesztést hosszú
távon átgondolni, a társadalommal egyeztetni, a képviselõ társakkal
kompromisszumot kötni, a kor lehetõségeit felismerni, és kihasználni
tudó egyéni és listás képviselõk kellenek.

Én ezt a feladatot ismerem és elfogadom. Felkészültségem, gya-
korlatom, mentalitásom alapján vállalom az ismételt jelölést. Válla-
lom, hogy, ha megválasztanak, együtt tudok dolgozni minden megvá-
lasztott képviselõvel, a polgármesterrel, a jegyzõvel, a hivatal dolgo-
zóival és természetesen

ÖNKKEL ÖNÖKÉRT
Kérem a VII számú választókerület szavazóit, fogadják el jelölése-

met és szavazzanak rám.
Kiszely Mihály

„Hát ezt jól elk..tuk!”
…mondta Gyurcsány Ferenc a balatonõszödi MSZP frakcióülésen.

Hát, ezt jól elk..tuk, mondhatják azok a szavazók, akik voksukkal az
MSZP-t emelték kormányra. Hát, ezt az országot jól elk..ták, mond-
hatjuk mi mindahányan, akik ebben az országban élünk.

Azt hittük, hogy a kommunizmus bukásával vége az intézményes
hazudozásnak. Azt hittük, hogy a demokráciában leleplezõdnek és
felelõsségre vonhatók, akik félre akarják vezetni a népet. Sajnos szo-
morúan kell tudomásul vennünk, hogy kis országunkban még mindig
meg lehet csinálni az emberekkel mindent.

Pedig tudjuk, hogy 1948-ban csalással, hazudozással kerültek ha-
talomra, tudjuk, hogy végighazudták az egész Rákosi-Kádár rend-
szert. Most mégis hittünk, pedig tudjuk, hogy az utódok vannak ha-
talmon. Remélem, most mindenki leszámolt egy illúzióval és tudja,
hogy nekik már soha nem lehet hinni.

Az igazi jobboldali szavazó nem is hitt nekik soha! Csak hát ezen
az oldalon sincs ám minden rendben.

Hát ezt jól elszúrtuk, mondhatták a jobboldali szavazók 2002-ben,
mikor nem nyertük meg a választást, mert Orbán Viktor és a Fidesz
szétverte dr. Dávid Ibolya kezdeményezését, hogy megszervezze a
Béke-Jobb tömörülést. Emlékezzünk csak vissza, hogy a kisebb jobb-
oldali pártokat szerettek volna választási szövetségbe tömöríteni. Az
MDF, KDNP, MDNP és a Vállalkozók Pártja alkotta volna fõ erejét
ennek a szervezõdésnek. Miután a Fidesz ezt megakadályozta, Kupa
Mihály megszervezte a Centrum Pártot, és 4,5%-ot kapott a választá-
son. Ez a 4,5%, ha ide szavazott volna, akkor a jobboldal gyõz, és
kényelmes koalíciós kormánytöbbsége van. Csak hát Orbán Viktor
szerint a koalíciós kormányzás kényelmetlen. Természetesen! Ott
kompromisszum kell, ott meg kell egyezni. A Fidesz taktikája pedig
egészen más. Mindenkit ledarálni, mindenkit eltakarítani az útból.
Lásd, Kisgazdapárt. Hová lett a nagymúltú Kisgazdapárt? Látunk-e
egyetlen prominens vezetõjét is a Fidesz vezetõ karában? És ebbõl
sem tanultunk semmit sem. A gyalázatos MSZP-SZDSZ kormányzás
ellenére megint õk gyõztek.

Hát ezt jól elszúrták, mondtuk Orbán Viktorra és a Fideszre. Az
egész választási kampányban szinte többet foglalkoztak az MDF-fel,
mint az MSZP-vel. Az volt a fõ gondjuk, hogy hogyan darálják be
Dávid Ibolyát és az MDF-et. Pedig, ha kinyilvánítják együttmûködé-
si szándékukat, a programokról egyeztetnek az MDF-fel, bizonyára a
jobboldal kapta volna meg a választóktól a bizalmat. De egyedül akar-
tak kormnyozni, így elbuktak.

Éppen ezért, a most kialakult igen súlyos politikai helyzetért ter-
mészetesen az MSZP-SZDSZ-t teszem felelõssé, de igen súlyos fele-
lõsség terheli a Fideszt is. Olyan politikai hangulatot teremtettek, olyan
hazugság-kampányt folytattak, ami hiteltelenné tette õket. A bizony-
talan szavazók megriadtak ettõl a nagy ricsajtól, és inkább a nagyobb
hazugságnak hittek, és az MSZP-re szavaztak. Mindkét nagy párt
hazugságra építette a kampányát. Gyermekeknek és nem felnõttek-
nek nézték az embereket. Most kiderült az igazság, és az ország sú-
lyos válságba került.

Új jobboldal kell! Olyan jobboldal, amelyik ugyanazt mondja a
választás után is, mint elõtte mondott. A jobboldaliság érték, amit
következetesen vállalni és képviselni kell. Az nem csak egy álarc,
amit, ha úgy gondolok, felvehetek, vagy éppen letehetek.

A tisztességes jobboldaliságot kínálja az MDF. Õszinte értékek
mentén való politizálást. A szarvasi MDF helyi szervezetének egy része
csatlakozott a Fideszhez, Nemzeti Fórum néven. A helyi választáson
nem indulunk, megyei listát állítunk, arra kérjük szavazataikat. Aki
hisz a jobboldaliságban, akarja a tisztességes, õszinte politikát, ké-
rem, szavazzon az MDF megyei listájára.

Aki szeretne ebben a városban egy új jobboldalt, aki szeretne eb-
ben a városban egy józan politikát, aki az értékek és nem az érdekek
mentén szeretne tenni valamit ezért a városért, kérem keressen meg.

Dr. Bencze Sándor
az MDF szarvasi vezetõje
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